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اخبار ویژه ... هاشمی فعال سیاسی:

کاری نکنیم که نسل جوان رفتارهای تند را 
به پای دین بنویسد

سرویس سیاسی- محمد هاشمی درباره این که 
ایــن روزها عده ای تندرو و افراطی با اســم انقلاب و 
انقلاب گری برخوردهایی را با مردم دارند که بیشــتر 
باعث دوری آنان از نظام می شــود، گفت: انقلاب ما بر 
خلاف دیگر انقلاب های جهانی مانند انقلاب فرانسه 
و انقلاب سوسیالیســتی روسیه یک انقلاب ارزشی و 

اسلامی بود.
این فعال سیاســی یادآور شــد: مکتب اســلام 
خــودش بر پایه اخلاق اســت؛ هنگامی که حضرت 
رســول می خواستند رسالت خودشان را تبیین کنند و 
بگویند برای چه رسول شــده اند می گویند من برای 
اعتــلا و کیان دین اخلاق مبعوث شــدم بنابراین زیر 
بنای انقلاب ما خدا، اخلاق و توحید است. برای یک 
مســلمان جایز نیست شرک بورزد و کسی را شریک 
خدا کند و نمی تواند بر خلاف اخلاق اسلامی حرف 

بزند؛ اخلاق هم که تعریفش مشخص شده است.
وی ادامــه داد: از اوایــل انقــلاب دچار چنین 
مشــکلاتی در جامعه بودیم عده ای به نام اسلام و دین 
در رفتار و عمل بر خلاف اندیشه های اسلامی حرکت 
می کردنــد مثلا تهمت می زدنــد و دروغ می گفتند و 
حیثیت افراد را می بردند، در صورتی که یکی از مسائل 
مورد تاکید اســلام این است که آبرو و حیثیت مومن 
ارزشش از خانه کعبه هم بیشتر است. یعنی اگر آبروی 
مومنــی را ببریم، گناهــش از توهین به خانه کعبه هم 
بیشتر است. با این مبنایی که ما داریم چارچوب فکری 
ما عمدتا بر محور عدل و عدالت استوار است و این ها 
همه در اسلام تعریف شــده است. در اسلام تعریف 
شــده عدالت و عدل،  وظیفه حاکم، مدیر و مردم در 
برپایی عدالت چیســت. منتها در دوره های مختلف 
عــده ای بودند به خاطر مقاصد خاص؛ حال کج فهمی 
و یا بدفهمی رفتارهایی داشتند که نه تنها اسلامی نبود 
بلکه مغایر با رفتارهای اسلامی در جامعه بود و آن ها را 

به عنوان اسلام معرفی می کردند. 
هاشمی ادامه داد: الان هم در مورد مسائلی مانند 
حجــاب که مطرح می شــود، در جامعه یک تکلیف 
اســلامی وجود دارد اما تکلیــف را صاحب تکلیف 
می تواند رعایت کند، می تواند نکند. من در منزل خودم 
می توانم روزه ام را بخورم و یک تکلیف عبادی را انجام 
ندهم اما نباید در منظر جامعه روزه خواری انجام دهم. 

روزه خواری علنی کردنش مجاز نیست اما در خلوت 
انسان هرکاری می تواند انجام دهد. حجاب هم مصداق 
همین تکلیف اســت حال اگر کسی هم انجام نداد، از 
ناحیه امر به معروف و نهی از منکر مراحلش مشخص 
شــده است که چگونه باید انجام و برخورد شود تا در 
جامعه هرج و مرج و اختلاف به وجود نیاید. این که هر 
کسی به نام اسلام و امر به معروف بخواهد اقداماتی را 
انجام دهد غلط است، زیرا این نوع مسائل در جامعه ما 
وجود دارد و کم و بیش شاهدیم اما مهم این است که 
به شــیوه درست به ارزش هایی که اسلام تعیین کرده، 

عمل کنیم. 
وی درباره این که یکســری رفتارها را در مسئله 
حجاب مشــاهده می کنیم که حواشــی ایجاد کرده 
درحالیکــه هم رهبــری درباره رفتارهــای ضابطان 
تذکراتــی دادند هم رئیس قوه قضائیــه، بیان کرد: از 
امام راحل نقل می کنم ایشــان می فرمودند در جامعه 
اســلامی عبور از چراغ راهنمایی هم گناه اســت زیرا 

ملاک در جمهوری اسلامی قانون است و اقدام خلاف 
آن گناه اســت. این فعال سیاسی ادامه داد: پس اگر ما 
از چراغ راهنمایی عبور کنیم، گناه اســت طبعا تعرض 
به مردم ولو اینکه با نیت و قصد امر به معروف باشــد، 
هــم گناه دارد. این کار به فــرد ربطی ندارد، باید یک 
ســازمان مراحل، روند و فرآیند تعیین کند. طبعا اگر 
عبور از چراغ راهنمایی گناه می شود، بدرفتاری با مردم 
و هتک حیثیت شــان گناهی بزرگ تر از آن است و آثار 
منفی روی ارزش های اســلامی می گذارد، بخصوص 
بر نسل جوانی که آگاهی آنچنانی ندارند. ممکن است 
برخی جوانان آن را به اشــتباه به پای اسلام تلقی کنند 
درحالیکه به هر حال این خلاف ارزش های اســلامی 
اســت و نباید بگذاریم این اتفاق بیفتد. رهبری تاکید 
فرمودند و رئیس جمهور گفتند وظیفه امر به معروف 
و نهی از منکــر را در چارچوب مکانیزم و فرآیندش 
درســت انجام دهند که باعث هرج و مرج در جامعه و 

بدنامی اسلام نزد مردم نشود.

یه فعال سیاسی گفت: بدرفتاری با مردم و هتک حیثیت شان گناهی بزرگ و آثار منفی روی ارزش های اسلامی می گذارد، بخصوص بر نسل جوانی که 
آگاهی آنچنانی ندارند ممکن است برخی این را به اشتباه به پای اسلام تلقی کنند.

پــس اگر ما از چراغ راهنمایی عبور کنیم، گناه اســت طبعا تعرض به مردم ولو اینکه 
بــا نیت و قصد امر به معروف باشــد، هم گناه دارد. این کار بــه فرد ربطی ندارد، باید 
یک ســازمان مراحل، روند و فرآیند تعیین کند. طبعا اگر عبور از چراغ راهنمایی گناه 
می شود، بدرفتاری با مردم و هتک حیثیت شان گناهی بزرگ تر از آن است و آثار منفی 
روی ارزش های اسلامی می گذارد، بخصوص بر نسل جوانی که آگاهی آنچنانی ندارند. 

بروجردی فعال سیاسی اصلاح طلب ؛ 

»سوپرانقلابی ها« همان تندروهایی هستند که تربیت دینی نشده اند

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون 
آموزش و تحقیقات مجلس با بیان اینکه 
تفکیــک وزارتخانه هایی که این روزها 
مطرح می شــود، گره گشای مشکلات 
نیســت،گفت: ایجاد وزارت خانه های 

جدید دردی از ما دوا نمی کند.
مهرداد ویس کرمی عضو کمیسیون 
آمــوزش و تحقیقات مجلس شــورای 
اسلامی در رابطه با تفکیک و جداسازی 
برخی وزارت خانه ها، گفت: همانطور که 
می دانید پیــش از این، موضوع تفکیک 
وزارت راه و شهرسازی و همچنین جداسازی وزارت بازرگانی یک بار دیگر در 
همین مجلس پیشنهاد داده شد و به صحن آمد، اما رأی نیاورد و رد شد. امروز که بار 
دیگر حرف این موضوع به میان آمده باید به صورت اساسی بررسی کنیم و مطمئن 

شویم که آیا اضافه کردن یک وزیر و وزارت خانه دیگر مسائل ما را حل می کند؟
وی تصریح کرد: وزیر که شــخصاً همه کارهــای یک وزارت خانه را انجام 
نمی دهد. در بحث وزارت صنعت، معدن و تجارت منطق آن اســت که به جای 
آنکه کل وزارت خانه را تفکیک کنیم، برای مجموعه فعالیت هایی که قرار اســت 
ذیل وزارت بازرگانی و در مجموعه وظایف وزیر بازرگانی در نظر گرفته شود یک 

معاونت قوی در وزارت صنعت، معدن و تجارت انتخاب شود.
عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: معتقد 
هستم موضوع جداسازی هایی که این روزها مطرح می شود، گره گشای مشکلات 
امروز نیســت و تجربه های گذشــته ما نیز در این زمینه موفق نبوده اســت. آنچه 
پیــش از این تجربه کرده ایم به ما می گوید ایجاد وزارت خانه های جدید دردی از 
مــا دوا نمی کنــد. ویس کرمی در واکنش به این نکته که برخی معتقدند با تفکیک 
وزارت خانه ها ساختار جدیدی ایجاد نمی شود و فقط همه چیز به حالت پیش از 
ادغام بازمی گردد، گفت: حتماً در فعالیت جداگانه این وزارتخانه ها ایراداتی وجود 
داشته که این ادغام ها صورت گرفته است. باید بدانیم چاره مشکلاتی که امروز با 
آن مواجه هســتیم این نیست که دوباره به حالت قبل بازگردیم، آنچه باید اصلاح 

شود مشکلات ساختاری نیست، بلکه ضعف های مدیریتی است.
وی عنوان کرد: با تفکیک و جداسازی وزارت خانه ها به جای آنکه به سراغ 
علت ها برویم خود را با معلول ها مواجه کرده ایم. باید در به کار گماردن افراد توانا 
دقت بیشتری داشته باشیم، باید مدیریت را اصلاح کنیم تا بتوانیم اقتصاد بیمار را 

درمان کنیم؛ با تغییر ساختارها چیزی حل نمی شود.
عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی در پاسخ به این 
ســوال که آیا برخی ادغام ها همچون ادغام سازمان ملی جوانان با وزارت ورزش 
ناموفق نبوده است؟ گفت: این نکته درستی است؛ امروز در عمل بحثی به عنوان 
»جوانان« در وزارت ورزش و جوانان وجود ندارد و شــاهد هســتیم که ورزش 
بر حوزه جوانان ســایه انداخته اســت و فقط وقتی به جوانان پرداخته می شود که 

ورزشکار هم باشند.
ویــس کرمی با تأکید بر اینکــه وزارت ورزش برای حوزه مهم و پر چالش 
جوانان برنامه مشخصی ندارد، بیان کرد: از ابتدای کار، ماهیت این دو حوزه با هم 
منطبق نبود و تفاوت های قابل توجهی داشــتند. ورزش یک بحث قهرمانی است 
که سیاست ها و الزامات خاص خود را می طلبد و جوانان، حوزه ای پیچیده با ابعاد 

مختلف است که به کارشناسان و متخصصان ویژه ای نیاز دارد.
وی یادآور شد: البته این دو موضوع گاهی اوقات با یکدیگر اشتراکاتی دارند 
و مثل دو دایره قسمتی از یکدیگر را می پوشانند، اما با این وجود ادغام این دو حوزه 
تصمیم درستی نبود. علاوه بر همه آنها امروز وزیری در این وزارتخانه مشغول به کار 
است که صرفاً ورزشی است و از مسائل روانشناسی، فرهنگی و سایر موضوعات 
مربــوط به جوانان فاصلــه دارد. بنابراین وزاتخانه ورزش و جوانان صرفاً وزارت 
ورزش اســت و در موضوعات مهم دیگر، جوانان و بانوان به یک معاونت اکتفا 
کرده ایم. عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
اینکه در مسیر حل مشکلات وزارتخانه ها راه های زیادی را امتحان کرده ایم، تصریح 
کرد: به نظر می رسد به جای علت و ریشه مشکلات خود را گرفتار معلول کرده ایم. 
باید علت عدم موفقیت خود را در بحث های مدیریتی جدی تر دنبال و شناسایی 
کنیم. ویس کرمی در رابطه با تصمیم نمایندگان مبنی بر به تعویق انداختن استیضاح 
»فاطمی امین«، گفت: باید به این نکته اشاره کنم که همیشه همه استیضاح هایی که 
عنوان می شــوند، کارشناسی شده و در راه خدمت به مردم نیستند. در واقع گاهی 
در این مسائل، بازی های سیاسی اتفاقات را رقم می زنند. وی بیان کرد: این منطقی 
نیست که توقع داشته باشیم حوزه گسترده ای همچون صنعت خودرو که چندین 
ســال اســت دچار معضل شده، در طول چند ماه مشکلاتش برطرف شود. چنین 

انتظاراتی به جا نیست و طبیعتاً عملی نیز نخواهد شد.
عضو کمیســیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی با اشاره اینکه 
نباید آرمان گرایانه به مسائل نگاه کنیم، گفت: اگر کسی در مجموع فعالیت خود، 
رو به جلو حرکت کرده باشــد باید به او فرصت دهیم تا برنامه ها و اقداماتش را 

تکمیل کند.

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون اقتصادی مجلس گفت: بهتر است که اگر 
در زمینه جراحی اقتصادی دولت قانونی لازم است خودشان در جلسه سران قوا 
تصویب کنند، مجلس را درگیر این کار نکنند و خودشان هم مسئولیتش را بپذیرند 

که چه اتفاقی می خواهد دوباره رخ دهد.
حجت الاسلام محمد باقری بنابی نماینده بناب در مجلس شورای اسلامی ، 
درخصوص لایحه جدیدی که از سوی دولت به مجلس آمده و طی آن دولت به 
دنبال حذف قید تامین کالاهای اساسی مردم با قیمت شهریور ۱۴۰۰ از بند )ص( 
تبصره ۱ بودجه اســت، گفت: اقــدام دولت در بحث اصلاح قیمت ها و جراحی 
اقتصــادی کار خوبی بود که شــروع کرده و باید هــم ادامه پیدا کند ولی ما از اول 
گفتیم که دولت برای این کار برنامه ندارد و باید برنامه مدون خودش را بیاورد تا 

در مجلس تصویب کنیم. 
وی ادامه داد: اما متاســفانه از آنجا که قوانینی که ما تصویب می کنیم با توجه 
به اینکه به پشتوانه کار کارشناسی نیست و افرادی که می خواهند طرح یا لایحه ای 
را بیاورند در کف خیابان واقعیت ها را نمی بینند، در نتیجه یک تئوری هایی که در 
دانشــگاه ها خوانده اند آن ها را می آورند برای مردم قانون تصویب می کنند و بعد 
از ۲-۳ ماه که می گذرد با مشکل اجرا مواجه می شوند. عضو کمیسیون اقتصادی 
مجلــس افزود: اولا این بحــث اصلاح قیمت ها و پرداخت یارانه نقدی که این ها 
اکنون پرداخت می کنند، خودش خلاف قانون و دورزدن مجلس است که اکنون ما 
مشاهده می کنیم که مجلس را دور زدند و همان کار خودشان را انجام می دهند. اگر 
این ها مصوبه دوباره می خواهند دیگر به مجلس کار نداشته باشند در همان جلسه 
سران قوا خودشان تصمیم بگیرند و هرطور که دلشان می خواهد آنجا تصویب کنند. 

لازم نیست که دوباره آن را مجلس بیاورند و مجلس را متهم کنند.
وی ادامه داد: فکر می کنم بهتر اســت که اگر در این مساله قانونی لازم است 
خودشــان در جلسه ســران قوا تصویب کنند، مجلس را درگیر این کار نکنند و 

خودشان هم مسئولیتش را بپذیرند که چه اتفاقی می خواهد دوباره رخ دهد.
باقری بنابی ابراز داشــت: حالا که تا الان ۴ ماه این کار را خلاف قانون انجام 
دادند، در ادامه مسیر هم با مصوبه خود سران قوا این کار را انجام دهند بدون مجلس 

که خود سران قوا مجلسی در عرض مجلس شورای اسلامی شده است.

ویس کرمی عضو کمیسیون آموزش مجلس:

سیاسی بازی برخی استیضاح ها را 
رقم می زند

باقری عضو کمیسیون اقتصادی مجلس:

اگر دولت در جراحی اقتصادی به قانون 
جدید نیاز دارد، سران قوا تصویب کنند 

سرویس سیاســی-فعال سیاسی اصلاح 
طلب گفت:  ســوپر انقلابی ها همان تندروهای 
اصولگــرا هســتند که به باور مــن تربیت دینی 
نشده اند. از حرمت شکنی اشخاص، تا اتهام زنی، 
تــا ایجاد بی آبرویی بدون ارائــه دلیل موثق ، در 
حالــی که حرمت آبــروی مؤمن از حرمت کعبه 
بالاتر است ...، از روش های برخی مدعیان انقلابی 

گری و تندروهاست.
اشرف بروجردی فعال سیاسی اصلاح طلب 
در پاسخ به این سؤال که آقای قالیباف در روزهای 
اخیر علیه سوپرانقلابی ها صحبت کرده، مقصود 
وی چیست، گفت: فکر کنم خوب است یک بار 
دیگر واژه انقلابی و ســوپرانقلابی تعریف شود. 
شاید بتوان گفت زیر و رو شدن یک مجموعه، بهم 
ریختگی و تغییراتی که منتهی به دگرگون شــدن 
نظام شــود را بتوان انقلاب نامید، طبعاً این تغییر 
در یک برهۀ زمانی روی می دهد و ســپس ثبات 
و آرامــش به وجود می آیــد. چون اگر جامعه ای 
همــواره در حال تغییر باشــد و ثبات پیدا نکند، 
نمی تواند به ســازندگی و توســعه برســد. مثل 
انقلاب اسلامی که در سال ۱۳۵۷ روی داد اما پس 
از آن برای اینکه بتواند اقتدار پیدا کند، ســعی شد 
تــا هرچیز در جای خودش قرار گیرد تا بتواند به 
اقتدار برسد و نشانی از یک حاکمیت توسعه یافته 
را به نمایش گذارد. متأسفانه در این مقطع زمانی 
و این برهه از تاریخ بعضی فکر می کنند همچنان 
باید انقلابی باشــند و این یعنی هیچ چیز در جای 

خودش نباشد.
وی افزود: آقای قالیباف به این موضوع توجه 
کرده و مدعیان انقلابی گری را مورد نقد قرار داده. 
قاعدتاً مراد او این است که مفاهیم معانی خود را از 
دست داده و مصادره به مطلوب شده اند. تا جایی 
که عده ای به هم ریختگی و بی ثباتی را جایگزین 

برخــورداری از روحیه پایبندی بــه اصول اولیه 
انقلاب می دانند و برای رســیدن به خواسته های 
خود واژۀ انقلابی بودن را با خود حمل می کنند. البته 
بیان این مسئله توسط آقای قالیباف عمدتاً ناظر به 
این موضوع است که خود او یکی از کسانی است 
که مورد هجمۀ همین سوپرانقلابی ها قرار گرفته 
رویدادهایــی که امروز در شــهرداری رخ داده و 
تقریباً اکثر کسانی که توسط آقای قالیباف گماشته 
شدند، معزول شده اند نشان از همین موضوع دارد 
اگرچه تخلفاتی که در دورۀ شهرداری ایشان روی 

داد کم نبوده و از موضوعات قابل تأمل است.
وی افزود: اعتراض ایشــان به رفتارهایی که 
به نام انقلابی بودن مطرح می شــود عمدتاً به این 
دلیل در بیان ایشــان عنوان می شود که خودش را 
از رفتارهایی که سوپر انقلابی های امروز از خود 
نشــان می دهند، مبری کند. بهتر است بگویم بیان 
ایشــان بیشتر کاربرد رسانه ای دارد. به ویژه اینکه 
انتخابات مجلس نزدیک است و رأی مردم مورد 
نیاز اســت. البته ناگفته نماند که آقای قالیباف از 
کسانی است که توسط همین سوپرانقلابی ها مورد 
تهاجم اســت و اعتراض او به رفتار آنها می تواند 
معنــای اعتراض بــه اتهاماتی باشــد که همین 
ســوپرانقلابی ها بــر او وارد کرده اند. به هرحال 
موضع گیری ایشــان مثبت اســت به هر دلیل و 

علتی که باشد.
اشــرف بروجردی در پاسخ به این سوال که 
ســوپرانقلابی ها چه کسانی هستند؟ گفت: قطعاً 
سوپرانقلابی ها همان تندروهای جریان اصولگرا 
هســتند که به باور من تربیت دینی نشــده اند. از 
حرمت شکنی اشخاص، تا اتهام زنی، تا ایجاد بی 
آبرویی بدون ارائه دلیل موثق یا بهتر است بگویم 
دروغ گویی تا هتک حیثیت و آبروی اشــخاص 
در حالی که حرمت آبروی مؤمن از حرمت کعبه 

بالاتر است، از روش های مدعیان انقلابی گری و 
تندروها اســت. طبعاً هر کسی که در این انقلاب 
و امروز در جمهوری اسلامی برای حفظ و ثبات 
و پایــداری جامعه همه هســتی خود را در طبق 
اخلاص گذاشــته معترض خواهــد بود. امروز 
بســیاری از صاحبان اصلی انقلاب عزلت نشین 
شــده اند و حتــی از توان و تجربه آنها اســتفاده 
نمی شود که مملکت بتواند از سرمایه انسانی خود 
که برای آن هزینه کرده بهره ببرد و متأسفانه همین 
مدعیان انقلابی گری یکه تاز میدان شده اند و تقریباً 
در تمامی نهادها و دستگاه های دولتی به قلع و قمع 
نیروهای اصیل پرداخته و تقریباً ریشه انقلاب را 

دچار آسیب و تخریب کرده اند.
اشــرف بروجردی در پاســخ به این سوال 
که این گزاره چقدر به موضوع گشــت ارشاد از 
سوی قالیباف می تواند اشاره داشته باشد، گفت: 
طبعاً یکی از روش های غلط همین گشت ارشاد 
اســت که نســل امروز را دین گریز کرده و از این 
دســت اقدامات مثل بر هم زدن کنســرت ها و 
ســخنرانی ســخنرانانی که مورد نقد آنها هستند 
و اظهارنظرهای بی مایه ای که تصویر مخدوشی 
از دیــن عرضه می کند و ده هــا رفتار غیرمنطقی 
و مخــرب که موجب آزار جامعه اســت و حتی 

متدینین نسبت به آنها معترض هستند.
اشــرف بروجردی در پاسخ به این سؤال که 
بــا توجه به مدت زمان باقــی مانده تا انتخابات، 
مجلس شورای اسلامی مجلس انجام چه کارهایی 
را بایــد در اولویت خود قرار دهد، گفت: مجلس 
تا امروز اقدام اثرگذاری برای پیشــرفت جامعه 
انجام نداده بلکه برعکس رفتارهایی داشــته که 
آسیب آن متوجه سیاست های نظام و نهایتاً مردم 
شده اســت. وقتی مجلس رأی به عدم تصویب 
برجام و انجام توافق می دهد زیانش را چه کســی 
متحمل می شود. آیا جز این است که آثار اقتصادی 
و تحریم ها بر مردم بیشــتر می شود؟ اصولاً اکثر 
نمایندگان مجلس دانش دیپلماسی ندارند. گویی 
عده ای افراد احساسی و بدون فهم درست سیاسی 
اقداماتی انجام دادند که شــأن نظام را زیر سؤال 
برده انــد.  وی در پاســخ به این ســؤال که رفتار 
مجلس با دولت باید به چه شــکلی باشد، گفت: 
اولاً نمایندگانی که صاحب نظر هســتند به تعداد 
انگشتان دو دست بیشتر نیستند بنابراین نمایندگان 
این دوره کاردان نیستند که بخواهند بقاء خودشان 
را تضمین کنند. ثانیاً مجلس بهتر اســت به وظیفه 
اصلــی خودش که نظارت بــر عملکرد دولت و 
تصویب قوانین کارآمد است، بپردازد. استیضاح 
کردن جز اتلاف وقت اثر دیگری ندارد. بهتر است 
برای وضع قوانین اثربخش در سرنوشــت مردم 

تلاش کنند.         

سعیدی امام جمعه قم با اشاره به اینکه حجاب محدودیتی برای فعالیت های 
بانوان ایجاد نمی کند و زن با حجاب در جامعه بیشــتر حرمتش حفظ می شــود، 
افزود: حجاب در کشــور ما به عنوان یک کشــور ایرانی و اسلامی، ضرورت و 
قانون است و مانند همه قانون ها لازم است رعایت شود. وی با بیان اینکه قائل 
به حجاب اجباری برای افراد در حوزه شــخصی و خصوصی نیستیم، ادامه داد: 
اسلام می خواهد برای زنان حریم و احترام ایجاد کند و نمی خواهد که نگاه به زن 

نگاهی ابزاری و شهوانی باشد. 

ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور با بیان اینکه دشمن دنبال این است مردم را از 
هویت انقلاب دور کند، گفت: دشمن می داند مردم خطر می کنند و این موضوع 
موجب یأس دشمن و امیدواری نیروهای انقلابی است. وی با بیان اینکه ما باید با 
شعار "ما می توانیم" امور را پیش ببریم، تصریح کرد: این موضوع معنایش شکست 
دشمنان انقلاب است به طوریکه مردم رسماً اعلام می کنند می توان با مقاومت 
تحریم را بی اثر کرد؛ بنابراین، وظیفه خود می دانیم به خواست مردم ایستادگی 
مقابل زیاده خواهان و مقابل نظام ســلطه را در دستور کار قرار دهیم و از مواضع 

جمهوری اسلامی عقب نشینی نکنیم.

معــاون اجتماعی فرماندهی انتظامی البرز از دســتگیری ضارب روحانی 
سخنران امام زاده محمد )ع( کرج خبر داد. سرهنگ سید مرتضی موسوی اظهار 
داشت یک روحانی در حین سخنرانی در آستان امام زاده محمد کرج توسط فردی 
با ضربه چاقو مجروح می گردد و در همین حین حاضرین در مراسم، ضارب را 
دستگیر کرده و تحویل پلیس دادند. موسوی خاطرنشان کرد: روحانی مجروح 
نیز توســط اورژانس به مراکز درمانی منتقل شد. امامزاده محمد یکی از نوادگان 
امام موسی کاظم )ع( است.آستان و بقعه این امامزاده در محله حصارک یکی از 

مناطق قدیمی و پر رفت و آمد کرج واقع شده است.

سید احمد علم الهدی گفت : بعضی از روزنامه های مشهدالرضا )ع(، از میان 
همه جملات رهبر معظم انقلاب به طور خاص این جمله را تیتر کردند که در آن، 
رهبر معظم انقلاب بر رفتار پدرانه ائمه جماعات تأکید داشــتند. رفتار پدرانه به 
این معناست که امام جمعه وابستگی به جریان سیاسی خاص نداشته باشد و در 
مقام پدر جامعه، کنشگری کند اما ویژگی این فرمایش هم این است که از دو سو 
ایجاد تکلیف می کند؛ یکی برای امام جمعه ایجاد تکلیف می کند که پدرانه رفتار 
کند و یکی برای مردم ایجاد تکلیف کند که امام جمعه را به عنوان پدر بپذیرند زیرا 
حتی ناخلف ترین فرزند هم هرگز راضی نیست که به پدر خود فحاشی و اهانت 

و توهین کنند یا افترا ببندند.

ســید حســن عاملی، نماینده ولی فقیه در استان اردبیل گفت : امام جمعه 
نباید فحش بگوید، طرد کند و عصبانی شــود و نســبت به این طایفه و آن طایفه 
تند شود. امام جمعه، امام جمعه همه کس است؛ امام جمعه فرد شراب خوار هم 
هست. بنابراین امام جمعه باید از این جهت همه را زیر بال و پر خودش بگیرد؛ 
حتی کســانی که عنادی دارند این وثوق را داشــته باشند که از امام جمعه طلب 
خیرخواهی کنند. امام جمعه نباید کار جناحی کند. الآن در شهر ما، هر دو جناح 
چپ و راست با ما مشورت می کنند. یعنی ما را امین و خیرخواه خودشان دانسته 
اند. انواع گروه هایی که عناوین سیاسی دارند یا ملتی هستند، یعنی ناسیونالیسم و 

ملی گرا هستند، با ما مشورت می کنند.

احمــد خاتمی خطیب نماز جمعــه تهران گفت : من گفتم بســیاری از 
بی حجاب ها برخاسته از همین خانواده هایی هستند که تدین ندارند؛ این حرفی 
بود که من زدم. اصلًا در کلام من اســمی از »دزدها« نبود. بعد از خطبه دیدم که 
منتشر شده فلانی گفته است که اکثر بی حجاب ها از خانواده دزد ها هستند. بخشی 
از حرف من را تحریف کردند. گفته بودم بسیاری از کسانی که »بی حجاب هستند«، 
اما »شل حجابی و کم حجابی« را به حرف من اضافه کردند. کم حجابی هم گناه 
اســت، اما من درباره »بی حجابی« حرف زدم. من گفتم اکثر آن ها یعنی برخی از 
آن ها؛ چه بسا یک خانمی از خانواده متدینی باشد، اما از آن ها بریده باشد. من گفتم 
»اکثر«؛ اکثر مفهوم دارد. کلمه دزد را من اصلًا نگفتم؛ هم تلویزیون این خطبه ها 
را پخش کرده اســت و مردم دیده اند و هم مکتوب خطبه ها که از ابتدا تا انتها آن 

را می نویسم موجود است.

حمیدرضا ترقی، قائم مقام حزب موتلفه اسلامی گفت :ایجاد دوقطبی در 
موضوع برخورد با بی حجابی و ساخت و انتشار کلیپ های تحریک کننده علیه 
گشت ارشاد در اوج موفقیت دیپلماسی ایران، توطئه دشمنان و منافقین داخلی 
و خارجی برای کم رنگ کردن موفقیت های نظام در جهان است. بی حجابی و 
سست کردن مقابله با عدم رعایت قانون عفاف و حجاب به بهانه های ساختگی 
گشت ارشاد، همگی مقابله ضد انقلاب با جامعه سازی اسلامی است و نباید در 

برابر آن عقب نشینی کرد.

میردامادی امام جمعه اصفهان گفت : رهنمود های رهبر معظم انقلاب برای 
رئیس جمهور روســیه بسیار شیرین بود، در این راستا پس از اتمام این نشست، 
او معتقد بود که هنگام صحبت با رهبر انقلاب احساس می کردم با عیسی مسیح 
صحبت می کنم. افرادی که هنوز خوابند باید بفهمند زندگی تنها رفاه در امور مادی 
نیست و با عزت و در زیر سایه بندگی خدا زندگی کردن مهم و ارزشمند است.

طباطبایی نژاد امام جمعه اصفهان گفت : مسأله حجاب یک دستور الهی است. 
حجاب کاری به اقتصاد ندارد. مگر بستن کمربند ایمنی در ماشین اجباری نیست؟! 
آیا حجاب کمتر از آن است؟! اگر کسی مسائل دینی را انجام می دهد و طبق قوانین 
عمل می کند، نباید به گردش نیرو های انتظامی اشکال کند. خیلی از این کلیپ ها 
ساختگی است و واقعیت ندارد. زن ها جیغ می زنند، خیلی از این ها ساختگی است 

و گاهی در کشور های دیگر هم این ها را نشان می دهند.

فیلم ســینمایی »روز فرشته« ساخته بهروز افخمی از شبکه آی فیلم ۲ روی 
آنتن رفت. یکی از سکانس بیادماندنی این فیلم مربوط به رقص زنده یاد عزت الله 
انتظامی پس از قرائت وصیت نامه وی توسط فرزندانش است که توسط تلویزیون 

به شکل مبتدیانه و عجیبی سانسور شد.

صداوسیما بار دیگر یکی از گزارش های عادل فردوسی پور را حذف کرد. 
شبکه ورزش در روز های تعطیلی مسابقات ورزشی اقدام به پخش فوتبال های 
خاطره انگیز کرده و هر روز مســابقات قدیمی و جذاب را پخش می کند. آن ها 
بازی معروف بارسلونا و پاری سن ژرمن که با برتری شش بر یک آبی و اناری ها 
به اتمام رســید را پخش کردند و نکته عجیب پخش این مســابقه با صدای یک 

گزارشگر جدید بود.
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